
 
 

 
 

 

 

 2202/3מס עדה עירונית בנושא בטיחות בדרכים  ופרוטוקול 

 2202/12/26   -ה מיום 

                                                            

 סגן ראש העיר  פנחס סירוקה  נוכחים:

 מנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח  טל מלמן  

 ביטחון האגף   מנהל  משה לוי  

 עיריית כרמיאל  -היחידה לבטיחות בדרכים  מנהלת דורית שוקרני  

 מנהל אגף אחזקה ובטיחות  נחום רוזנברג           

 ראש מינהל חינוך  אודי אייזק  

 רכזת הוועדה  אלישבע אייזן  

 

 חבר מועצת עיר  גיורא צ'שקין  :נעדרים

 אייל רותם                מהנדס העיר                                    

 נציג ציבור               נדב בן אליהו                                    

 הרלב"ד  -העמקיםמנהל אזור               שלומי מלכה                                   

 נציג ציבור  אבי דמתי                                                   

 

 

 על סדר היום בוועדה: .1

 מעלה כמון מול בנין תקשוב. 28הקמת מעבר חציה ברח' הנפח  •

 , מול מתנ"ס רבין. 185הקמת מעבר חציה ברח' חטיבת יפתח  •

, ביציאה  7שחוסמת את שדה הראיה ברח' אשכולות   ,פניית תושב בנוגע למשאית •

 מהחנייה. 

 . "הדקל" צביעת אדום לבן בסיבוב מרח' הברושים ליד בית ספר  •

 מול שער הכניסה.  "מוריה"צביעת אדום לבן בבית ספר   •

קיר אבן  ניצב   לבאים מהחרוב מצד שמאל,, רח' צה"ל ורח' החרוב  צומתב  –פניית תושב  •

 לחצות את הרח' במעבר החציה.  םי כשבא ,מאוד גבוה שמסתיר

שאין באזור מעברי  מעבר חציה ברח' מעלה הכרמים, התושב טוען  סימון–פניית תושב  •

 חציה, ילדים רבים עוברים במקום וזו סכנה של ממש. 

 145ששכן שגר בחטיבת יפתח , טוען  117תושב שמתגורר בחטיבת יפתח   –פניית תושב  •

 באדום לבן.  מדרכה  מבקש לסמן ולכן מהחניה חונה וחוסם את היציאה   , ולממבנין  

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 

  מהלך הדיון והחלטות: .2

 

 :דורית שוקרני הציגה פניות של תושביםגב'  -המטה לבטיחות בדרכים בכרמיאל   מנהלת

  -מעלה כמון מול בנין תקשוב. 28מעבר חציה ברח' הנפח  סימון •

לאחר דין  המשטרה הביעה התנגדות לזה,    ,טל מילמן  מנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח

, בתנאי שלפני ואחרי מעבר החציה יהיו פסי המשטרה הסכימה בדיעבדודברים ארוך 

 האטה.  

יגרמו הפרעה פסי האטה  ש בטענה מתנגד  ,ויו"ר הועדה סגן ראש העיר ,פנחס סירוקה

 הקמתם.ותר על לו  ישו  ,לנסיעה

את הנימוקים להחלטה שלא לסמן   תחזור לתושבת ותסביר ,דורית שוקרניגב' סוכם ש

 כן אין כל הצדקהלמתנגד לבקשה, ו מקצועי הוף  הגשהיא  המשטרה ש מפני.  מעבר חציה

 . פסי האטהלהוספת 

  –, מול מתנ"ס רבין 185הקמת מעבר חציה ברח' חטיבת יפתח  •

באזור חטיבת יפתח יש מספיק  ש , טוענתמנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח טל מילמן  גב' 

 לתוספת.  מעברי חציה ואין הצדקה  

יגזלו    שסימון מעברי חציה,אומר  ,ויו"ר הועדה  סגן ראש העיר ,פנחס סירוקהמר 

 ם.  מקומות חניה מאוד נצרכים במקו

 לאור האמור אין הצדקה לעוד סימוני מעבר חציה. 

אשכולות   • ברח'  הראיה  שדה  את  שחוסמת  למשאית  בנוגע  תושב  ביציאה  7פניית   ,

 – מהחנייה

ופיתוח  גב'   תחבורה  מחלקת  מנהלת  מילמן  רבותאומרת  , טל  היו  לה  ו   שהתלונות  נראה 

 . נהג שיזיז את האוטול  כבר פנה  שגורם מהעירייה 

 רשות החניה האם דיברו עם הנהג             ת  דורית שוקרני תבדוק מול רותם מלול מנהלגב'  סוכם ש              

  .קשר שיחנה בחניה אחרת  אתוליצור ,יש  אתובמידה ולא דיברו   ,אתוסוכם  ומה              

  – "הדקל"לבן בסיבוב מרח' הברושים ליד בית ספר  באדום סימון מדרכה •

  פתרון   יתכןסיור במקום  שאחרי    מסבירה  ,טל מילמן מנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח  גב'

גזרה שהציבור לא יוכל לעמוד  .סימון זה, הוא  אדום לבן    סימון אין הצדקה ל,ולכן  הנדסי  

 . מינהל שפ"עלטל מילמן גב'   שהוצע ע"י  ,לסיכום יש לקדם את פתרון הנדסי .בה 

   –ה מול שער הכניסה אדום לבן בבית ספר מורי סימון  •

מול שער   תמנע חניה  ,לבן  סימון אדום לטענתו  .הפניה באה מרכז בטיחות בית הספר

 . בית הספר

סמן,  ואין צורך ל   ,בטיחות במקום יאומר שיש מעק,סגן ראש העיר  ,פנחס סירוקהמר 

ימנע מהדירים והאורחים לחנות שם   בנוסף יש במקום מצוקת חניה וסימון אדום לבן

   .בשעות הלילה

 מסודרת            א הודעהימציע שבית הספר יוצ   ,מנהל אחזקה ובטיחות,נחום רוזנברג מר 

   .ןהעניי , שיסביר את להורים              



 
 

 
 

 

 

 

   חלה על ביתההסברה  שאחריות  אומרת  , מנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח ,טל מילמןגב'                

 הספר ולא על העיריה.                

               משה לוי מנהל אגף ביטחון אומר שאסור לנו לעשות מהלכים בגלל תלונה בודדת צריך                          

 לפני שמגיע לוועדה.     לסנן 

חיבור בין רח' החרוב לרח' צה"ל לבאים מהחרוב מצד שמאל, בנוגע ל ת פניית תושב  •

נבנה קיר ה -את הרח' במעבר החציה  לחוציםשמסתיר  ,מאוד גבוה חדש  קיר אבן ניצב

   .הכביש רוחב את שקיצרה בודהעהחומה במקום בו נפלה החברה הכלכלית  ע"י

שנבנתה , ושלא יפרקו גדר אומר שלפי התמונה יש בעיה בסימון בכבישרוזנברג נחום מר 

   עכשיו.

   , יקבע סיור בשטח.לסיכום

הקמת מעבר חציה ברח' מעלה הכרמים, התושב טוען שעוברים במקום הרבה ילדים  •

   - וזה מהווה סכנה וכמו כן אין באזור בכלל מעבר חציה

 ,מעבר חציה  סמןלניתן אומרת שוב ש ,מנהלת מחלקת תחבורה ופיתוח ,טל מילמןגב' 

   .החוק  וזה ,פסי האטה לפני ואחרי ישבתנאי ש 

אומר שזה רחוב חד סטרי ואין סכנה לעבור ,  מנהל אחזקה ובטיחות ,נחום רוזנברגמר 

ובשביל    ,בנוסף יש שם מצוקת חניה גדולה מאוד .רואים את התנועה .את הכביש בבטחה

 . לסיכום אין הצדקה למעבר חציה. מעבר חציה יצטרכו לבטל חניות

  ,מולמבנין  145טוען ששכן שגר בחטיבת יפתח , 117יבת יפתח תושב שמתגורר בחט •

  – מבקש לסמן באדום לבן.חונה וחוסם את היציאה מהחניה 

  .זה נשמע כמו סכסוך שכניםשחושב ,סגן ראש העיר ,פנחס סירוקה מר 

שצריך לפנות למשטרה להתייעץ  וחניות פרטיות אלו שלדעתה  ,טל מילמן אומרת גב'

 בעניין. 

 

 

כמה עדכונים שנעשו במינהל שפע   ן  מעדכ,מנהל אחזקה ובטיחות ,נחום רוזנברג מר 

 : בנושא בטיחות

  ,ופצע אותו מהמנוף על עובד נפל פח  ,שבה  המנוף בטירת הכרמל   תבעקבות תאונ .1

 .בנושא מיוחדת לעובדים הדרכה  העבירובמינהל שפע   .נונייב

    .לעובדים  הדרכת נהיגת חורף מהבשבוע שעבר התקיי .2

 

 

 

 

 

 הישיבה הסתיימה 

 אלישבע אייזן :  מהרש


